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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig lesz még sportcsarnok nélkül a sportsuli?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
 A barcsi Deák Ferenc Általános Iskola sporttagozatos intézmény.
 Ennek ellenére a diákok hosszú ideje nem tudják használni az iskola sportcsarnokát.
 A folyamatos ígérgetésből és hitegetésből - különös tekintettel a babócsai botrányra - mostanra 
nagyon sok gyermeknek, szülőnek, valamint pedagógusnak lett elege.
 Kérdezem tehát:
 1. Mi az oka annak, hogy még mindig nem fejezték be a felújítást?
 2. Mi az a dátum, amelyikre biztosan megígéri, hogy a diákok végre birtokba tudják venni a 
felújított és biztonságos sportcsarnokot?
 
 A gyalázatos babócsai iskolarombolást firtató kérdéseimmel ellentétben remélem, hogy most végre 
érdemi választ kapok!
 
 Tisztelettel, 


